
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 9. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 355
Vil ministeren oplyse den gennemsnitlige sagsbehandlingstid for godkendelse af nye
erhvervsuddannelser? Vil ministeren herudover redegøre for, hvordan sagsbehandlingsti-
den har udviklet sig over de seneste 10 år, og om og i så fald hvilke initiativer ministeriet
har taget med henblik på at effektivisere udbudsprocessen i samme periode?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stén Knuth (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. juni 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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